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Referat fra bestyrelsesmøde på Campus Vejle 21/6 2024 

 
Tilstede fra bestyrelsen:  

Morten Hansen (formand), Dorthe Vestergaard Willumsen (næstformand), Frida Farah, 
Henriette J Stewart, Palle Heiselberg, Per Olesen, Claus Mikael K Larsen, Jens Mejer 
Pedersen, Jacob Juul Elberg 

Tilstede fra Campus Vejle: 

Morten Weiss-Pedersen, Thomas Dalgaard, Tonny Haxgart 

Afbud: Henrik B. Fredeløkke 

Referent:  

Jacob Lund 

 

1 Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt med den ændring, at punkt 6 om rapport fra STUK udskydes til mødet 
i september. Rapporten til bestyrelsen vil fremover komme med et følgebrev om 
indholdet og forslag til bestyrelsens behandling. 
 

2 Godkendelse af referat fra 20/3 2024 
 
Godkendt 

3 Orientering 
 
Formanden:  

• Ønskede tillykke til Thomas Dalgaard med udnævnelsen til direktør for 
Campus Vejle. På mødet i september vil Thomas Dalgaard præsentere 
en handleplan for det kommende år 

• Helle Kaspersen fra Birn + Partnes gennemgik processen med 
ansættelse af den ny direktør 

• Ejendomsskatter – tages op igen senere 
• Der afholdes reception 30/8 2024 kl. 13 i anledning af direktørens 

fratrædelse og ansættelse af ny direktør - der kommer invitation til 
kalenderen 
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Direktøren: 
• Der synes at være politisk enighed om at hæve adgangskravet til 

gymnasieuddannelser (HHX, HTX og STX) fra 5 til 6. HHX vil blive berørt, 
da der i seneste optag er 24% der ikke opfylder det krav. De andre 
uddannelser på Campus Vejle er ikke berørt 

• Optagelsestallene er som budgetteret 
• Besøget med amerikanske ambassadør er flyttet til begyndelsen af 

november – 7/11 eller 8/11. Ambassadøren holder oplæg for eleverne. 
Elever fra HTX inviteres også til arrangementet. Bestyrelsens 
medlemmer, Business Vejle og Byrådets medlemmer inviteres ligeledes 

• Region Syddanmarks kontor i EU kontaktes vedrørende støtte til 
udbredelse af AspIT til andre lande i EU 

• Der er kontakt med Kommunernes Landsforening angående 
skolevægring - et koncept kan udvikles af AspIT 

• AspIT-lejemålet i Aalborg er afsluttet inden for budgetrammen 
• En tvist vedrørende en medarbejder er sluttet med forlig inden for 

budgetrammen 
• Verserende 3F-sag er endnu uafklaret 
• Økonomiudvalget under Samarbejdsudvalget revitaliseres 
• Lejemålet i Farveriet ophører 30/6 2024. Afsluttes inden for 

budgetrammen 
• Der arbejdes på en Indsats mod skævvridning af taxameteret for STX og 

HHX. Der tages kontakt til uddannelsesordførerne fra forskellige partier 
• Sputnik Hillerød. Mulighed for etablering af AspIT i Nordsjælland i 

samarbejde med Sputnik. I september er AspIT-afdelingen tema på 
bestyrelsesmødet 

 
5 Kvartalsregnskab for 1. kvartal 2024 

 
Tonny Haxgart gennemgik det udsendte bilag med kommentarer til 
kvartalsregnskabet. 
 
Gennem systematisk budgetkontrol er det lykkedes at skabe et realiseret 
resultat for kvartalet, der er bedre end budgetteret. 
 
Kommentarer: 

• Den høje indtægt pr. elev på AspIT understreger betydningen af at 
arbejde med fastholdelse på afdelingen 

• Der bliver fremlagt et estimat for hele året på bestyrelsens møde i 
september. De øgede lønomkostninger i forbindelse med 
overenskomsten kan lægge et pres på den samlede økonomi 

• I forhold til landsgennemsnittet klarer AVU på Campus Vejle sig fint på 
aktivitetsniveauet 

• Direktørskiftet vil naturligt få en betydning for resultatet, da der vil være 
en periode i efteråret med overlap mellem den afgående og den nye 
direktør samt omkostningen i forbindelse med ansættelsesprocessen 
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6 Rapport fra STUK med nøgletal 2023 – flyttet til mødet i september 
7 Elevernes punkt 

 
• Overordnet om året der er gået 

o Det har taget noget tid at få genetableret et elevråd efter Corona. 
Kontinuiteten blev brudt. Generel tilfredshed med 
mobiltelefonordningen, velgennemført Galla, elever har arbejdet 
med bæredygtighed på flere måder 

• Hvad tager vi med til elevrådet i det nye skoleår 
o der fortsættes med en lille elevråd på HHX, der gør det muligt at 

være effektive, i Campusrådet samarbejdes der på tværs af 
uddannelserne 

o På HF har der været udfordringer med at finde medlemmer 
 
Der foregår ikke meget på tværs af ungdomsuddannelserne (eksternt). Der 
deltager to elever i “uddannelse på tværs”. Der er ikke så meget 
opmærksomhed omkring kommunens initiativer. Det blev dog nævnt at 
morgenmadsarrangementet er relevant, da eleverne, der starter på 
ungdomsuddannelser, kender hinanden fra grundskolen. 
 
I Campusrådet arbejdes der med at skabe aktiviteter på tværs af uddannelserne 
på Campus Vejle internt. 
 
Formanden opfordrede til at øge samarbejdet med de videregående 
uddannelsesinstitutioner, gerne med kommunen som involveret partner, for 
blandt andet at øge overgangen fra Gymnasieuddannelserne.  
 
UCL er også interesseret i at lave faglige samarbejder mellem gymnasier og 
videregående uddannelser. 
 

8 ESG-regnskab 
 
Tonny Haxgart præsenterede eksempler på det indhold, der vil komme i ESG-
regnskabet for Campus Vejle for 2024. 
 
Strategiens fokusområde om bæredygtighed skal konkretiseres yderligere med 
handlingsplaner – ESG-regnskabet kan være værktøjet til både at konkretisere 
og at følge op på strategien. 
 
Skolens ESG-regnskab kan også blive en konkurrenceparameter i fremtiden, 
hvilket gør det ekstra vigtigt at få skabt tydelighed omkring skolens indsats. 
 
Små indsatser, eksempelvis i form af informationstavler, kan bidrage til at 
nudge elever og medarbejdere til en mere bæredygtighed adfærd. 
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9 Evt. 
Der blev ønsket held og lykke til elevrepræsentanten, Jacob Elberg, der stopper i 
bestyrelsen. 
 

 


